

Certificat d'enregistrement



Numéro de certificat
2110-5

Date de certification initiale
1^{er} avril 2010

Date d'émission du certificat
1^{er} avril 2010

Date d'expiration du certificat
1^{er} avril 2013



Le système de management de la qualité de l'organisme suivant a été audité et enregistré par les Services d'essais Intertek AN Ltée et jugé conforme aux exigences de la norme

ISO 9001:2008

Organisme:

Precimold Inc.

9, Marie-Victorin, Candiac, Québec, J5R 4S8, Canada

Le système de management de la qualité s'applique aux activités suivantes :

Moulage de plastique par injection de composantes techniques et médicales.

Intertek n'assume aucune responsabilité envers les tierces parties quant à l'émission de ce certificat conformément aux clauses définies dans l'entente de certification.

Certificate of Registration



Certificate Number
2110-5

Initial Certification Date
April 1st, 2010

Certificate Issue Date
April 1st, 2010

Certificate Expiry Date
April 1st, 2013



The following organization's quality management system has been assessed and registered by Intertek Testing Services NA Ltd. as conforming to the requirements of:

ISO 9001:2008

Organization:

Precimold Inc.

9, Marie-Victorin, Candiac, Québec, J5R 4S8, Canada

The Quality Management System is applicable to:

Plastic injection molding of technical and medical components.

In the issuance of this certificate, Intertek assumes no liability to any party other than to the Client, and then only in accordance with the agreed upon Certification Agreement.